

Referat styremøte

Møtedato: 18.08.2025
Møtested: Fossegrenda 26/Teams
Møtestart: 1800
Møteslutt: 2100
Tilstede: A. Gjertsen, F. Ademi, P. Gättschmann, G.L. Aune, K. Strand, N. E. Dragmyrhaug, Hege Sorkness (avdelingsleder for Reg. sek.)
Teams: I. Herre, E. Sjøvold, L. Haugen, I. Kvam
Frafall: S. Faber

Saksliste

Orienteringssaker

- **Snåsa Game Fair**
Sammen med N-T hadde vi stand, vi er nok litt beskjedne med å kontakte folk. Det er et skrikende behov for å ha noe til å gi bort. Hva sitter vi igjen med etter en slik helg? Hva med at regionlaget tar standen, men lokallagene bemanner og tilbyr sine aktiviteter. Kan våre sponsorer som Eika finansiere en slik Stand? Greit og vita at også Snåsa JFF eier 1/4 av messa. Det var ca. 15000 besøkende, om vi skal delta neste år krever det en del bedre forberedelser.
- **Rus og ungdom**
Arild og Fiton skal i møte med rusomsorgen den 28. august. Dette etter at Arild ble kontaktet under Game Fair messe på Snåsa. Fiton har vært i kontakt med ansatt i Trondheim fengsel og de har et samarbeid med Fire som står for Stiftelsen Ett skritt videre. De gir et tilbud for dem som trengte et trygt og rusfritt tilbud etter endt rusbehandling. fritidsaktiviteter, Teams møte den 28. august
- **NM Oppdal**
Bra gjennomføring, alt gikk veldig bra inkludert været. Vinner av sti ble en junior. Det deltok ca. 400 på sti og over 400 på trap. Mange fra flere lokallag deltok som frivillige. Bra samarbeid.
- **Lokallagsleder møter.**
Det er enighet at det er best med slike møter i etterkant av styremøtene, se det litt an i forhold til hyppighet. Eskil lager en møteoversikt.

- Evaluering av regionlaget.
Orientering fra Arild om hans tanker rundt dette, vi vil komme nærmere tilbake til denne saken.

Utvalgenes siden sist:

Fiskeutvalg: *Fangstene ser greit ut middels/dårlig, noe pukkel er tatt. Midtsesong evalueringen konkluderte med å fortsette likt ut sesongen. Gaula det samme, tellingene viser greit i med laks i Gaula og Orkla, Lakseråd møte utsettes til september. Noen fiskesommerarrangementer er avholdt. C&R blir mye diskutert, bedre med folk i elvene for å ha litt overvåking i elva, spesielt oppdrett og pukkel. Hva er status i de elvene som er stengt?*

Hundeutvalg: *Aversjon og utstillinger har gått etter planen.*

Jaktutvalg: *Ikke mye nytt, jakta kommer.*

Ungdomsutvalg: *Fiske med Stavsetskolen, isfiske. Jobber mye med Songlikurset.*

Skyteutvalget: NM titlene, innspillet fra utvalget fikk medhold i det sentrale jaktutvalget. 3 juniorer fra Sør-Trøndelag deltok i landskampen. Det begynner å bli tid for terminlista for 2026. Eskil sammenstiller vedtakene i forhold til tilskudd Nordisk fra 2023.

Sak 22/25 Songli brosjyre og videre arbeid

Kursene har flere påmeldinger, men det er fortsatt ledige plasser. Eskil tar kontakt med BK ang sletting av Instagram konto kvinner.

Elgjakkkurs: 1 instruktør pr deltaker pluss hundførere, vi jobber videre med deltakere. Vi trenger liste over instruktører og hundeførere. Eskil utformer et forslag og sender styret.

Sak 23/25 Elvene rundt Trondheimsfjorden

Møte i september

Sak 26/25 Jegerpodden, ny informasjon

Jegerpodden tok kontakt med Arild under Game Fair messa ang. å lage en filmsnutt, de ønsker. Forslag er at regionlaget betaler inntil xxxkr forutsatt at Melhus JFF betaler det samme beløpet og regionlaget blir profilert som forsvarer bruken av xxxkr. Enstemmig vedtatt.

Sak 27/25 Kontorlokaler Samlokalisering med N-T

42 søkere til stillingen i N-T 6 stk til førstegangs intervju, 4 til andregangs intervju, 2 intervjuer i morgen og 2 i overmorgen. Da sittende reg. sek i N-T sitter med hjemmekontor er NJFF N-T på utkikk etter lokaler for kontoret. For vår del er det slik at vi har heller ikke samme behovet nå som tidligere, både ved at Eskil bruker en del hjemmekontor og at vi ikke har instruktørutdanning lengre.

1. Skal vi sette i gang en prosess ved oppsigelse av lokalene i Fossegrenda 26.
Enstemmig vedtatt 7 stemmer. Pål deltok ikke.

2. Vi viderefører samtalene med N-T om muligheter for samlokalisering i området Trondheim-Stjørdal.
Enstemmig vedtatt.

- Sak 28/25 Budsjettsvalg
Eskil får på plass et periodisert regnskap til neste styremøte.
- Sak 29/25 Støren JFF arrangerer dagssamling for ungdom på Furukollen. Hvor det er satt av plass til opptil 30 deltakere. Deltaker skyter om lag 100 skudd hver i løpet av dagen, og i den forbindelse søker Støren JFF Regionlaget om støtte for å dekke kostnader på lerduer, skudd og mat+drikke.
- Vedtak: Vi bevilger inntil 5000 kr i første omgang, vi er positiv til å ta opp en evt støtte søknad etter avholdt kurs.***
- Sak 30/25 Evt
- **Søknad Malvik JFF sendt på e-post.**
Søknaden ble gått gjennom. Slike søknader må komme i starten av sesongen, utvalgene må bli enige om dato for søknadsfrist på rekrutteringsmidler.
Vedtak: Søknaden støttes ikke, men styret er positiv til konkrete søknader som gjelder spesifikke aktiviteter. Vi beklager at denne søknaden ikke tilgodesees, men oppfordrer videre til å fortsette å søke regionlaget men da innen fristen for 2026.
 - **Støtte Nordisk Jaktskyting**
Viser til sak 9/25
«Regionlaget vedtar at det avsettes inntil 5000kr til representasjon til Nordisk landskamp for senior, og inntil 2000kr pr stykk for juniorer»

Trondheim, 22.08.25

Vennlig hilsen
Norges Jeger- og Fiskerforbund
Sør-Trøndelag

Arild Gjertsen
Leder

Eskil Pettersen
Regionsekretær